

WARTA

AKADEMI

DBP

(OGOS 2020)

MAKLUMAT RASMI AKADEMI DBP BIL. 18/8/2020

A. KURSUS SINGKAT DALAM JABATAN

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Ogos 2020 terdapat tiga Kursus Singkat Dalam Jabatan yang diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Tempat	Tarikh	Peserta	Penceramah
1.	Kursus Pemantapan Linguistik: Leksikologi dan Terminologi	Bilik Latihan 3, Aras 4, Wisma DBP	17 Ogos 2020	16 orang (Lihat Lampiran 1)	Dr. Junaini binti Kasdan
2.	Kursus Pengurusan Kewangan (Pemugaran)	Bilik Latihan 6 dan 7, Aras 4, Wisma DBP	17 – 18 Ogos 2020	46 orang (Lihat Lampiran 2)	Encik Arman Halim bin Abdullah (Ketua Bahagian Kewangan dan Bekalan) Puan Nurulhidayah binti Muhammad Mustafa (Ketua Bahagian Audit Dalam) Encik Hamidi bin Baharom (Ketua Unit Integriti)

Bil.	Nama Kursus	Tempat	Tarikh	Peserta	Penceramah
3.	Kursus Pengurusan Perniagaan	Bilik Latihan, Bahagian Pemasaran dan Pengedaran, Ulu Kelang	17 Ogos 2020	22 orang (Lihat Lampiran 3)	Perfect Mastermind Solution

B. KURSUS INDIVIDU BERBAYAR

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Ogos 2020 terdapat dua Kursus Individu Berbayar yang diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Tempat	Tarikh	Peserta	Penceramah
1.	Kursus Penulisan Profesional Dokumen Rasmi (Surat Rasmi dan Memo)	Bilik Latihan 4, Aras 4, Wisma DBP	18–19 Julai 2020	22 orang (Lihat Lampiran 4)	Encik Md. Afirol bin Arifin (Munsi Dewan)
2.	Kursus Penulisan Profesional Dokumen Rasmi (Teks Ucapan)	Bilik Latihan 6 dan 7, Aras 4, Wisma DBP	26–27 Ogos 2020	19 orang (Lihat Lampiran 5)	Encik Abdul Karim bin A. Bakar (Munsi Dewan)

C. KURSUS PAKEJ

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Ogos 2020 terdapat dua Kursus Pakej yang diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Tempat	Tarikh	Peserta	Penceramah
1.	Kursus Pemantapan Bahasa Melayu	Bilik Latihan 6, Aras 5, Wisma DBP	10 – 11 Ogos 2020	19 orang	Puan Hasnah binti Mohd Saleh (Munsi Dewan)
2.	Kursus Pemantapan Bahasa Melayu	Kompleks 3 C, MPSJ, Subang Jaya	25 Ogos 2020	38 orang	Faridah binti A. Rahman (Munsi Dewan)

D. KURSUS SINGKAT LUAR JABATAN

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Ogos 2020 terdapat satu Kursus Singkat Luar Jabatan yang telah diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Nama Peserta	Jawatan	Tempoh	Penganjur
1.	Kursus Pengawalan Keselamatan Fizikal (Sgc 1013) Siri 1/2020	Habibi bin Sukri	Pegawal Keselamatan KP11	12 – 13 Ogos 2020	Pusat Latihan Keselamatan Perlindungan Malaysia, Jabatan Perdana Menteri
2.	Kursus Pengawalan Keselamatan Fizikal (Sgc 1013) Siri 1/2020	Mohamad Huzaifah bin Jaafar	Pegawal Keselamatan KP11	12 – 13 Ogos 2020	Pusat Latihan Keselamatan Perlindungan Malaysia, Jabatan Perdana Menteri
3.	Kursus Pengawalan Keselamatan Fizikal (Sgc 1013) Siri 1/2020	Mohamad Shukri bin Abdul Moin	Pegawal Keselamatan KP11	12 – 13 Ogos 2020	Pusat Latihan Keselamatan Perlindungan Malaysia, Jabatan Perdana Menteri
4.	Kursus Pengawalan Keselamatan Fizikal (Sgc 1013) Siri 1/2020	Muhammad Farhan Izat bin Mat Desa	Pegawal Keselamatan KP11	12 – 13 Ogos 2020	Pusat Latihan Keselamatan Perlindungan Malaysia, Jabatan Perdana Menteri

E. KURSUS BAHASA MELAYU UNTUK PENUTUR ASING

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Ogos 2020, terdapat empat orang pelajar penutur asing yang sedang mengikuti Kursus Bahasa Melayu untuk Penutur Asing Peringkat Pertengahan, iaitu:

Bil.	Nama	Peringkat	Tempoh	Negara Asal	Pengajar
1.	Christine Rauseh	Pertengahan	30 jam Ogos 2020	Austria	Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud (Pegawai Kanan Akademi DBP)
2.	Federico A Roy Jr.	Pertengahan	30 jam Ogos 2020	Filipina	Encik Rusman bin Yaacob (Pegawai Kanan Akademi DBP)

Bil.	Nama	Peringkat	Tempoh	Negara Asal	Pengajar
3.	Kamil Tarhan	Pertengahan	30 jam Ogos 2020	Turki	Encik Rusman bin Yaacob (Pegawai Kanan Akademi DBP)
4.	Duha Allawi	Pertengahan	30 jam Ogos 2020	Palestine	Encik Rusman bin Yaacob (Pegawai Kanan Akademi DBP)

F. LATIHAN INDUSTRI

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Ogos 2020 terdapat tiga orang pelatih industri yang telah melaporkan diri untuk menjalani latihan industri di Dewan Bahasa dan Pustaka, iaitu:

Bil.	Nama	Bidang	Tempoh	Penempatan	Institusi
1.	Ain Nur Maryam binti Mohamad	Bahasa Arab	10 Ogos – 4 Oktober 2020	Akademi DBP	Universiti Putra Malaysia
2.	Nur Najihah binti Zainudin	Bahasa Arab	10 Ogos – 4 Oktober 2020	Akademi DBP	Universiti Putra Malaysia
3.	Nur Hikmatul Aiman binti Kamarulzaman	Bahasa Melayu	17 Ogos – 6 November 2020	Akademi DBP	Universiti Malaya

G. BENGKEL KERJA PENULISAN DOKUMEN PENSKORAN, PEMBINAAN KURIKULUM DAN INSTRUMEN PENTAKSIRAN KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM) 4/2020

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 5–7 Ogos 2020 telah diadakan Bengkel Kerja Penulisan Dokumen Penskoran, Pembinaan Kurikulum dan Instrumen Pentaksiran Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM) 4/2020. Bengkel ini diadakan di Institut Pendidikan Guru Kampus Bahasa Melayu (IPGKBM), Kuala Lumpur. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk menyediakan dokumen penskoran, membina kurikulum dan instrumen pentaksiran KSBM. Bengkel ini dihadiri oleh panel tetap KSBM dari IPGKM, Universiti Kebangsaan Malaysia, Universiti Sains Malaysia, Universiti Putra Malaysia, Institut Pendidikan Guru Kampus Dato Razali Ismail, Institut Pendidikan Guru

Ipoh, Universiti Malaya, Bahagian Pembangunan Kurikulum Kementerian Pelajaran Malaysia dan DBP. DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

H. MESYUARAT PEMURNIAN DAN PEMANTAPAN KERTAS PENUBUHAN AKADEMI SASTERAWAN HARAPAN (ASAHAN)

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 10 Ogos 2020 telah diadakan mesyuarat pemurnian dan pemantapan kertas penubuhan Akademi Sasterawan Harapan di Bilik Mesyuarat Tun Perak, Aras 29, Menara DBP. Tujuan mesyuarat ini diadakan adalah untuk memurnikan dan memantapkan kertas penubuhan Akademi Sasterawan Harapan. Mesyuarat ini dihadiri oleh Pengarah Jabatan Pembinaan Bahasa dan Sastera, Pengarah Jabatan Pengembangan Bahasa dan Sastera, Ketua Bahagian Promosi dan Pengiktirafan, Ketua Bahagian Pembinaan Bakat dan Kepakaran, Ketua Akademi DBP dan para pegawai kanan Akademi DBP.

I. BENGKEL PEMBANGUNAN BAHAN PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN KURSUS BAHASA MELAYU UNTUK PENUTUR ASING DBP – THE LANGUAGE HOUSE (TLH) SIRI 2

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 11 Ogos 2020 telah diadakan Bengkel Pembangunan Bahan Pengajaran dan Pembelajaran Bahasa Melayu untuk Penutur Asing DBP – The Language House Siri 2 di The Language House. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk membangunkan bahan pengajaran dan pembelajaran kursus bahasa Melayu untuk penutur asing peringkat asas dan pertengahan secara dalam talian. Bengkel ini dihadiri oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud dan kumpulan tenaga pengajar TLH.

J. BENGKEL KERJA PENULISAN DOKUMEN PENSKORAN, PEMBINAAN KURIKULUM DAN INSTRUMEN PENTAKSIRAN KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM) 5/2020

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 12 Ogos 2020 telah diadakan Bengkel Kerja Penulisan Dokumen Penskoran, Pembinaan Kurikulum dan Instrumen Pentaksiran KSBM 5/2020. Bengkel ini diadakan di Institut Pendidikan Guru Kampus Bahasa Melayu (IPGKBM), Kuala Lumpur. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk menyediakan dokumen penskoran, membina kurikulum dan instrumen pentaksiran KSBM. Bengkel ini dihadiri oleh panel tetap KSBM dari IPGKBM, Universiti Kebangsaan Malaysia, Universiti Sains Malaysia, Universiti Putra Malaysia, Institut Pendidikan Guru Kampus Dato Razali Ismail, Institut Pendidikan Guru Ipoh, Universiti Malaya, Bahagian

Pembangunan Kurikulum dan DBP. Sementara DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

K. BENGKEL GARIS PANDUAN CUTI SABATIKAL DBP

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 13 Ogos 2020 telah diadakan Bengkel Garis Panduan Cuti Sabatikal DBP di Bilik Perbincangan Akademi DBP. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk membangunkan garis panduan cuti sebatikal DBP. Bengkel ini dihadiri oleh pegawai Akademi DBP.

L. BENGKEL PEMURNIAN BAHAN UJIAN RINTIS KEMAHIRAN MENDENGAR DBP/KSBM

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 13–14 Ogos 2020 telah diadakan bengkel Pemurnian Bahan Ujian Rintis Kemahiran Mendengar DBP/KSBM di Makmal Bahasa, Aras 5, Wisma DBP. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk melengkapkan dan memantapkan bahan ujian rintis kemahiran mendengar DBP/KSBM. Bengkel ini dihadiri oleh Dr. Fadzilah binti Abdul Rahman (UPM), Dr. Simah binti Mamat (UM), Isnazhana binti Ismail (BPK, KPM) dan Encik Zawahir bin Ismail (IPG Lipis), manakala DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

M. UJIAN RINTIS 1 KEMAHIRAN MENDENGAR DI DBP, KUALA LUMPUR

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 14 Ogos 2020 telah diadakan ujian rintis 1 kemahiran mendengar di Aras 4, Wisma DBP. Tujuan ujian ini diadakan adalah untuk memastikan kesahihan bahan ujian kemahiran mendengar pada peringkat awal. Ujian ini melibatkan 10 orang responden dari DBP, IPG dan universiti.

N. BENGKEL PENYELIDIKAN KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM)

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 17–19 Ogos 2020 telah diadakan Bengkel Penyelidikan Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM) di Institut Pendidikan Guru Kampus Bahasa Melayu (IPGKBM), Kuala Lumpur. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk membincangkan kaedah dan metodologi kerangka penyelidikan dan penerbitan bahan tersebut. Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud mewakili DBP selaku ketua penyelidik. Kumpulan penyelidik lain yang turut menghadiri bengkel ini terdiri daripada kumpulan penyelidik Universiti Malaya, Universiti Putra Malaysia dan pelbagai IPG yang lain.

O. RAKAMAN WEBINAR KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 18–19 Ogos 2020 telah diadakan rakaman e-forum yang bertajuk Kerangka Standard Bahasa Melayu: Standard Disetara, Kualiti Bahasa Dipelihara. Moderator program ini ialah Dr. Dahlina Daut @ Mohmud. Rakaman ini diadakan di Institut Pendidikan Guru Malaysia, Cyberjaya.

P. BENGKEL KERJA ANALISIS DATA RINTIS KURIKULUM STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM) 1/2020

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 24–26 Ogos 2020 telah diadakan bengkel kerja analisis data rintis Kurikulum Standard Bahasa Melayu (KSBM) 1/2020 di Hotel Empress, Sepang. Tujuan bengkel kerja ini diadakan untuk menilai bahan ujian rintis KSBM tersebut. Bengkel ini melibatkan semua ahli panel KSBM.

Q. UJIAN RINTIS KSBM

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 25 Ogos 2020 telah diadakan ujian rintis KSBM di IPGKBM, Kuala Lumpur. Tujuan bengkel kerja ini diadakan untuk menilai dan mentaksirkan bahan ujian bagi empat kemahiran, iaitu mendengar, bertutur, membaca, menulis dan Responden ujian ini terdiri daripada 70 orang pensyarah dan pegawai IPGKBM.

R. MESYUARAT PENYELARASAN BAHAN PEMBENTANGAN JAWATANKUASA INDUK DASAR MEMARTABATKAN BAHASA MELAYU MEMPERKUKUH BAHASA INGGERIS (MBMMBI) BILANGAN 2/2020

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 27 Ogos 2020 telah diadakan Mesyuarat Penyelarasan Bahan Pembentangan untuk mesyuarat Jawatankuasa Induk Dasar Memartabatkan Bahasa Melayu Memperkukuh Bahasa Inggeris (MBMMBI) Bilangan 2/2020 di Bahagian Pembangunan Kurikulum, Kementerian Pelajaran Malaysia, Putrajaya. Tujuan mesyuarat ini diadakan adalah untuk menyelaraskan dan memantapkan bahan pembentangan untuk mesyuarat Jawatankuasa Induk Dasar Memartabatkan Bahasa Melayu Memperkukuhkan Bahasa Inggeris (MBMMBI) yang akan dipengerusikan oleh Menteri Pendidikan Kanan. Mesyuarat ini dihadiri oleh Pengarah English Language Teaching Center, Pengarah Institut Pendidikan Guru Kampus Bahasa Melayu (IPGKBM) dan Ketua Pengarah DBP yang diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

S. BENGKEL GARIS PANDUAN CUTI SABATIKAL DBP

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 27 Ogos 2020 telah diadakan bengkel Garis Panduan Cuti Sabatikal DBP di Bilik Perbincangan Akademi DBP. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk membangunkan garis panduan cuti sebatikal DBP. Bengkel ini dihadiri oleh pegawai Akademi DBP.

T. MAJLIS PELANCARAN PROJEK PENERBITAN BUKU TERJEMAHAN IIUM PRESS

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 27 Ogos 2020 telah diadakan Majlis Pelancaran Projek Penerbitan Buku Terjemahan IIUM Press di Kuala Lumpur Ibu Kota Buku Dunia 2020, Mayor's Courtyard, Lot 11, Jalan Tangsi, Kuala Lumpur. Majlis ini dirasmikan oleh YB Dato' Sri Dr. Santhara J.P., Timbalan Menteri Wilayah Persekutuan. Tujuan majlis ini diadakan adalah untuk meningkatkan minat membaca dalam kalangan masyarakat, memperbanyak karya terjemahan dalam pelbagai bidang mahupun genre dan memindahkan ilmu pengetahuan dan budaya Malaysia kepada dunia luar. DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

**SENARAI NAMA PESERTA KURSUS PEMANTAPAN LINGUISTIK: LEKSIKOLOGI DAN
TERMINOLOGI
17 OGOS 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Dinie Asyraf bin Rodzi	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
2.	Farah Shazwani binti Nor	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
3.	Hasnah binti Ahmad Nadzar	Bahagian Perkamusan
4.	Hendun binti Ibrahim	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
5.	Muhamad Izzat bin Mohd Ishak	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
6.	Nor Atikah binti Buang	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
7.	Nor Azianti binti Abd Aziz	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
8.	Nurshuhaida binti Mohd Aris	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
9.	Nurul Ain binti Adnan	Bahagian Perkamusan
10.	Ruzanna binti Md Ruslan	Bahagian Penyelidikan Bahasa
11.	Shamsul Firdaus bin Rizyan	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
12.	Siti Zubaidah binti Sekak	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
13.	Siti Zubaidah binti Zainal Abidin	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
14.	Suzanti binti Abd Aziz	Bahagian Penyelidikan Bahasa
15.	Syahidah Rasyiqah binti Abd Rashid	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
16.	Zeti Aktar binti Jaffar @ Abu Bakar	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi

**SENARAI NAMA PESERTA KURSUS PENGURUSAN KEWANGAN (PEMUGARAN)
17 – 18 OGOS 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Abang Haliman bin Abang Julai	DBP Cawangan Sarawak
2.	Abang Patdeli bin Abang Muhi (Dr.)	Jabatan Pembinaan Bahasa dan Sastera
3.	Abang Sallehuddin bin Abg Shokeran (Datuk)	Pejabat Ketua Pengarah
4.	Abd. Halim bin Haji Harun (Haji)	Pejabat Timbalan Ketua Pengarah (Operasi)
5.	Abdul Ghani bin Abu	Bahagian Pengembangan Bahasa Kebangsaan Pelbagai Kaum
6.	Aliah binti Abdul Rahim	Bahagian Penguatkuasaan
7.	Aminah binti Awang Basar	DBP Cawangan Sabah
8.	Arman Halim bin Abdullah	Bahagian Kewangan dan Bekalan
9.	Asmiah binti Ajamain (Hajah)	Ketua Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
10.	Azhar bin Mohamad Dora	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
11.	Azizul bin Haji Ismail (Dr.)	Bahagian Ensiklopedia
12.	Faizah binti Hashim	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
13.	Fauzilahyatun binti Mustafa	Bahagian Buku Sekolah
14.	Haliza binti Jamaludin (Hajah)	Bahagian Perkamusan
15.	Hamidi bin Baharom (Haji)	Unit Integriti
16.	Hasmadi bin Mohd Ali	Bahagian Pentadbiran Am
17.	Hazami bin Jahari (Dr.)	Jabatan Pengembangan Bahasa dan Sastera
18.	Jalilah binti Bongkek	Bahagian Keselamatan
19.	Juhari bin Jusoh	Urus Setia Lembaga Pengelola
20.	Mariati Josepha binti Mustafa	Bahagian Komunikasi Korporat
21.	Md Johari bin Hasan (Haji)	Jabatan Dasar dan Penyelidikan
22.	Mohd Azam bin Juhari	DBP Wilayah Timur
23.	Mohd Fadzli bin Tajuid	Bahagian Perkamusan
24.	Mohd Isa bin Sapuan	Bahagian Undang-undang
25.	Mohd Riduwan bin Wahab	Bahagian Buku Umum
26.	Mohd Salahuddin bin Mohamed (Haji)	Bahagian Promosi dan Pengiktirafan
27.	Nelawati binti Ngadul	Bahagian Buku Kanak-kanak dan Remaja

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
28.	Nik Aman bin Nik Yusoff	Pusat Dokumentasi Melayu
29.	Norhafizah binti Mohamed Husin	DBP Wilayah Selatan
30.	Nurul Julia Alani Henry	Bahagian Buku Sastera
31.	Nurulhidayah binti Muhammad Mustafa	Bahagian Audit Dalam
32.	Padilah binti Haji Ali (Dato')	Pejabat Timbalan Ketua Pengarah (Dasar)
33.	Rahimi bin Arifin	DBP Wilayah Utara
34.	Razali bin Che Mat (Haji)	Bahagian Majalah
35.	Rosmani binti Omar (Dr.)	Bahagian Multimedia
36.	Rossilawaty binti Sheriff (Dr.)	Akademi DBP
37.	Roziyah binti Md Yunus	DBP Wilayah Tengah
38.	Ruslan bin Abdull Raffar	Bahagian Pengeluaran dan Penyelarasan Penerbitan
39.	Rusmadi bin Baharudin (Dr.)	Bahagian Penyelidikan Bahasa
40.	Saifullizan bin Yahaya	Bahagian Promosi dan Pengiktirafan
41.	Salmah binti Jabbar (Hajah)	Bahagian Perkamusan
42.	Santrol bin Abdullah (Haji)	DBP Cawangan Sarawak
43.	Sulaiman bin Kaiat (Haji)	Bahagian Sistem Maklumat
44.	Wardati binti Md Sheriff (Hajah)	Bahagian Harta Intelekt
45.	YM Tengku Fauziah binti Ku Mat	Bahagian Buku Bahasa
46.	Zulfa bin Hamzah	Bahagian Dasar dan Perancangan Strategik

SENARAI NAMA PESERTA KURSUS PENGURUSAN PERNIAGAAN

17 – 18 OGOS 2020

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Akhmal Haffies bin Ahmad	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
2.	Amirah Basyirah binti Noorisham	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
3.	Amirah Syafawani binti Ab Aziz	Akademi DBP
4.	Anisah binti Abd. Aziz	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
5.	Fatanah binti Saedin	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
6.	Hozaimah binti Kassim	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
7.	Mohamad Kautsar bin Mukhtar	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
8.	Mohd Naim bin Mohd Khalid	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
9.	Muhammad Amir Sabirin bin Muhamad Khairi	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
10.	Muhammad Rasul bin Abd Manan	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
11.	Noor Adzmi bin Ismail	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
12.	Nor Asma binti Ab Aziz	Bahagian Perkamusan
13.	Nor Hakim bin Tukimun @ Hatimun	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
14.	Noreena binti Zolkeplee	Bahagian Perkamusan
15.	Nur Shamiera binti Zahid	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
16.	Nur'ain Khairunnisa binti Kamaril Sharum	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
17.	Rabi'ahtuladawyah binti Md. Saleh	Bahagian Komunikasi Korporat
18.	Ritah binti Yahaya	Bahagian Majalah
19.	Rohani binti Ya	Akademi DBP
20.	Rusman bin Yaacob	Akademi DBP
21.	Saifudin bin Abu Bakar	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
22.	Zainab binti Ahmad	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran

**SENARAI PESERTA KURSUS PENULISAN PROFESIONAL DOKUMEN RASMI
(SURAT RASMI DAN MEMO)
18 – 19 OGOS 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
*1.	Aida Azianti binti Abdul Aziz	Penerbit Universiti Malaysia Pahang
*2.	Ainur Syakirah binti Muhd Hissam	Kolej Universiti Islam Perlis
*3.	Amalina Rabi'atul 'Adawiyah binti Ab Aziz	Pentadbiran Jabatan Dasar dan Penyelidikan
4.	Amira Husna binti Amin Hafiz	Bahagian Penguatkuasaan
5.	Amirah Syafawani binti Abd Aziz	Akademi DBP
*6.	Aniza binti Salim	Agensi Antidadah Kebangsaan
*7.	Azreena binti Abdul Muin	Berjaya Central Park
*8.	Farah 'Ayuni binti Nazarudin	Hospital Banting, Jalan Sultan Alam Shah
*9.	Fatihatul Ahmad bin Abdul Muttalib	Jabatan Kastam Diraja Malaysia
*10.	Harliza binti Ahmad	Tourism Malaysia
11	Masitah binti Mat Pilus	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
*12.	Mohd. Izwardi bin Mohd. Yusoff	Universiti Multimedia
*13.	Muhammad Adha bin Shamsuri	Pertubuhan Orang Cacat Penglihatan Malaysia
*14.	Muhammad Azwan Ali bin Rosli	Pertubuhan Orang Cacat Penglihatan Malaysia
15.	Nazariyah binti Jonid	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
*16.	Nor Sagita binti Abd Muluk	Pertubuhan Orang Cacat Penglihatan Malaysia
*17.	Noramalina binti Md Yahaya	UiTM, Cawangan Melaka, Kampus Alor Gajah
18.	Noorazlina binti Sakri	Jabatan Pengembangan Bahasa dan Sastera
19.	Nur Fatimah binti Zainal	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
*20.	Nurraihan binti Aziz	Aziz Sehu Sdn. Bhd.
*21.	Siti Noor Izyani Zalilah binti Sulaiman	Universiti Sains Islam Malaysia
*22.	Suriani binti Hj. Fathilah	UiTM, Cawangan Melaka, Kampus Alor Gajah

*Peserta luar DBP

**SENARAI NAMA PESERTA KURSUS PENULISAN DOKUMEN RASMI
(TEKS UCAPAN)
26 – 27 OGOS 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Abg Iqbal Hisyamuddin bin Abg Patdeli	Bahagian Pemasaran dan Pengeedaran
*2.	Ahmad Farhan bin Mohd Yunus	Pihak Berkuasa Peranti Perubatan, KKM, Cyberjaya.
3.	Amirah Syafawani binti Ab Aziz	Akademi DBP
4.	Dorensia Dyonie Anak Dominic	Bahagian Buku Kanak-kanak dan Remaja
*5.	Farah Farhana binti Awang	Universiti Pertahanan Nasional Malaysia
*6.	Hairul Nisma binti Wahab	Universiti Pertahanan Nasional Malaysia
7.	Nasyrah binti Montel	Bahagian Dasar dan Perancangan Strategik
8.	Noraida binti Ismail	Akademi DBP
*9.	Norwazni binti Abdul Wahab	Bahagian Psikologi dan Kaunseling KPM, Putrajaya.
*10.	Nurbazla binti Ismail	Kajang
11.	Rabi'ahtuladawyah binti Md. Saleh	Bahagian Komunikasi Korporat
*12.	Rafizul bin Rozlee	Universiti Pertahanan Nasional Malaysia
*13.	Rahimah binti Yeop	Pesara IDFR, Kuala Lumpur.
14.	Rohani binti Ya	Akademi DBP
*15.	Salmiah binti Monshie	Bahagian Psikologi dan Kaunseling KPM, Putrajaya.
*16.	Siti Shamsiah binti Md. Supi	Institut Kefahaman Islam Malaysia, Kuala Lumpur.
17.	Suryani binti Zakaria	Akademi DBP
*18.	Wan Roslili binti Abd Majid	Institut Kefahaman Islam Malaysia, Kuala Lumpur.
*19.	Zaidi bin Korib	Bahagian Psikologi dan Kaunseling KPM, Putrajaya.

*Peserta luar DBP